
Razgovor sa spisateljicom Sanjom Pilić: ,,Volim pisati u prvom licu“ 

16. ožujka u našoj školi gostovala je književnica Sanja Pilić. Na književnom susretu s našim
osmašima govorila je o svom spisateljskom radu, a kasnije je odgovarala na upite učenika!
Dosad je napisala 23 knjige (za djecu i odrasle), voli pisati o pubertetu, ljubavi i dječjim
problemima. Pisanje joj je dalo puno lijepih trenutaka. Poticaj joj je bila njena majka, također
književnica Sunčana Škrinjarić. U njezinoj obitelji svi su umjetnici. Na početku karijere bavila se
fotografijom. Prva knjiga O mama sve najbolje, osvojila je nagradu Grigor Vitez. Nakon te prve
knjige nastavila se baviti pisanjem. Knjiga Jesam li se zaljubila? nagrađena je u Danskoj.
Napisala je oko tristotinjak malih priča sabranih u knjigu - Što cure govore, što dečki govore.
Najnovija knjiga nosi naslov Hej, želim ti nešto ispričati. 

Evo nekih odgovora na postavljena pitanja: 

* Zašto ste pisali u muškom rodu knjigu Sasvim sam popubertetio?

Sanja: Zato što volim pisati u prvom licu. To je dominantno i slikovito. Ne volim razmišljanja ljudi
stavljati u treće lice.
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* Je li vas netko u obitelji poticao na pisanje? 

Sanja: Ne, svi su mnogočitali pa sam i ja počela mnogo čitati, a zatim i pisati.

* S koliko godina ste počeli pisati?

Sanja: Prvu knjigu objavila sam u 34 godini.

* Je li vam netko pomagao u pisanju, savjetovao vas, upućivao?!

Sanja: Ne!!

Uživali smo u susretu!!
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